
 
 

 

 

Tarnów, 29 maja 2023 r. 

KRM.0003.766.2023 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na LXXXV sesji Rady Miejskiej 25 maja 2023 r. radny Józef Gancarz zgłosił 

następujące zapytanie: 

W związku z brakiem informacji na Komisji Ekonomicznej w dniu 24 czerwca, radny dopytuje co z 

pieniędzmi na remont ulicy Porzeczkowej? 

„Mam prośbę Panie Prezydencie, aby wziąć pod uwagę, że każdy gdzieś mieszka, każdy gdzieś żyje, i 

że każdemu należy się normalnie żyć. Nie róbcie tylko rzeczy centralnie, gdzie widzi tysiąc osób, ale 

zróbcie również tam, gdzie jest dziesięć czy piętnaście osób.” 
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